
VRAGEN NAMENS DE FRACTIE VAN HET CDA HOLLANDS KROON 
M.B.T. DE STARTNOTITIE RES 
 
Het voorstel gaat uit van instemming, terwijl de notitie op bladzijde 6 spreekt over 
vaststelling, overigens na ondertekening van het Klimaatakkoord.  
Vraag 1: Is het nu instemming of vaststelling? 
Vraag 2: Waarom krijgen wij dit stuk al op de raadsagenda in september/oktober 
terwijl de startnotitie uitgaat van besluit raad na ondertekening Klimaatakkoord 
(december?). 
Waarom lopen we op de zaken vooruit? 
 
Het betreft behoorlijk procedureel stuk. Als we teveel ons best doen met de daarbij 
behorende ruimtelijke ingrepen, lopen we het risico dat andere regio’s daarvan 

profiteren. 
Vraag 3: Er is geen verplichting, dus waarom zo hard van stapel lopen? We hebben 
ook nog geen zicht op rijksgelden voor wat betreft de uitvoering, gelden voor de 
totstandkoming van de RES lijken nu al niet voldoende? 
Vraag 4: Hoeveel leggen we als regio in de voorbereiding al toe op hetgeen we 
krijgen? 
 
Het verzoek is zowel de vragen als de beantwoording te delen met alle RRN leden. 
 
Sjaak Vriend 
CDA Hollands Kroon  


